
Sessió 04/04/2022
Assemblea Consell Local

      Consell Local d’Esports

ACTA DE L’ASSEMBLEA DEL CONSELL LOCAL D’ESPORTS DEL DIA 04 D’ABRIL DE 2022.

Hi assistissen les entitats i senyors/es següents:

Club Pilota Cocentaina: Joan Antoni Company i Albors, Cocentaina C.F.: Vicente Javier Fenollar Tomás, Centre 
Excursionista Contestà: Hipòlit Cerdà Torregrosa, Club Espeleologia i Escala Cocentaina: MªJose Guillem 
Garcia, Club Ciclista Contestano: Antonio Ribelles Ferrándiz, Club Caza y Tiro La Moderna Contestana: Juan 
Ujaldón Reche, Club Patinatge Artístic Cocentaina: Estefania Vidal Oltra, Hoquei Club Cocentaina: Mª Lidia 
Verdú Gisbert, Club Ajedrez Cocentaina: Joaquín Corbí Martí, Club Bàsquet Iris Contestano: Noelia Selles, Club 
Esportiu Patronat Cor de Jesús: Rafael Ferri Calatayud, Soca Run Club d’Esports de Muntanya: Patricia Gilabert 
Piera, Club Deportivo Contestano: Laura Blanes Peris, Club de Judo Cocentaina: Jose Albadalejo Miralles, Club 
Ciclista Rafa Valls: Rafael Valls Ferri, G.P.M. PSPV-PSOE: Pablo Carbonell Jordà, G.P.M. Popular: Raimundo 
Montava Allouzi.

President :
Octavio Cerdà Bernabeu

Secretari:
Iván González Moran

A Cocentaina, a les dènou trenta hores, del dia quatre d’abril de 2022, es reuneixen a la sala polivalent al 
pavelló del Poliesportiu Municipal, les persones i entitats esmentades, totes elles integrants de l’Assemblea del 
Consell Local d’Esports.

1. Lectura i aprovació actes sessions anteriors.

Octavio.- Pregunta si hi ha alguna cosa de l’acta anterior a comentar.

No hi ha cap.

S’aprova l’acta de la sessió anterior.  

2.  Votació de les modificacions als  criteris  de valoració de les bases a les ajudes locals a entitats  
esportives de Cocentaina.  

Octavio.- comenta, que com ja varem quedar fa dos setmanes a l’ultim consell, que durant el termini de 15 dies 
podríeu fer-nos arribar qualsevol inquietud, suggeriment o dubte, al respecte dels criteris i les modificacions que 
vos varem presentar.  Una vegada passats  els  15 dies,  el  passat divendres 1 d’abril  vos enviem des de la 
regidoria d’esports, la convocatòria per a hui, junt a com queden els criteris de valoració. Sent aquests:

‘‘Quinta.- Criterios de valoración para la concesión de las ayudas (NOUS)

Como  criterios  de  prioridad,  para  la  determinación  de  la  cuantía  de  la  subvención  a  conceder,  se 
establecen los siguientes con las siguientes especificaciones:

a) Gastos en licencias federativas, en inscripciones, y gastos en mutualidades, para el desarrollo de 
las competiciones  y actividades oficiales  en las que participe el club o entidad deportiva. Este 
criterio será ponderado por el 20%.

b) Gastos en arbitrajes, que se generen de la participación en competiciones y actividades oficiales 
en la que participe el club o entidad deportiva. Este criterio será ponderado por el 25%.

c) Desplazamientos, que se tendrán en cuenta como el total de los kilómetros que realiza el club o 
entidad  deportiva,  con  motivo  de  los  encuentros  y  participaciones   en  las  competiciones  y 
actividades oficiales en las que están inscritos, y que se ha participado en ellas (acreditando dicha 
participación). Este criterio será ponderado por el 5%.
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d) Deporte  base,  que  será  ponderado  por  el  25%  y  se  computará  según  las  siguientes 
especificaciones  (entendiéndose  por  base,  a  menores  de  18  años  el  año  en  que  finaliza  la 
temporada,  y  justificando  el  número  total  mediante  presentación  de  listados  federados, 
acreditación de inscripción en Jocs Esportius de Conselleria, o mutualidades, necesarias para la 
competición o el desarrollo de la actividad):

o 0 deportistas de base: 0 puntos
o Entre 1 y 10 deportistas de base: 0,5 puntos
o Entre 11 y 20 deportistas de base: 1 puntos
o Entre 21 y 50 deportistas de base: 2 puntos
o Entre 50 y 100 deportistas de base: 3 puntos
o Más de 100 deportistas de base: 4 puntos

e) Posibilidad de obtener subvención por parte de la Diputación de Alicante a través de los planes de 
ayuda PAC, PACE, PACFUT, PACPASI de la provincia. Si existe la posibilidad y no se solicita esta, 
se desestimará el estudio de la solicitud de la entidad deportiva o club en cuestión, otorgándose 
automáticamente la cantidad establecida como subvención mínima, con un importe máximo total 
de 300 euros.

f) Ámbito  geográfico  de  las  competiciones  y  actividades oficiales  en las  que participa  el  club  o 
entidad  deportiva,  que  será  ponderada  por  el  5%  y  se  computará  según  las  siguiente 
especificaciones:

o Nivel Local-Comarcal: 0 puntos
o Nivel Provincial: 1 punto
o Nivel Autonómico: 2 puntos
o Nivel Nacional: 4 puntos

g) Actividad y/o competición regular en la que se participa durante la temporada: este criterio será 
ponderado por el 20% y se computará según las siguiente especificaciones:

o Se le asignará 0 puntos a aquella entidad que participe únicamente en el desarrollo de 
su actividad, propia de su auto-gestión. 

oSe  le  asignarán  2  puntos  a  aquella  entidad  que  participe en  actividades  y/o 
competiciones federadas,  con  calendario  oficial  externo  a  la  entidad,  pero  que  la 
participación en estas será a elección del propio club y/o de los deportistas del club.

oSe  le  asignarán  4  puntos  a  aquella  entidad  que  participe  en  actividades  y/o 
competiciones federadas, con calendario oficial externo a la entidad.’’

Abans de la votació, Ximo Corbí demana la paraula per comentar unes coses al respecte dels criteris, i de 
la seua proposta que va fer arribar per correu electrònic a la regidoria d’esports. 
Va tindre la paraula durant més de vint minuts, comentant punt per punt el seu parèixer al respecte dels 
diferents criteris, i es va obrir cert debat amb la resta de membres del consell, en quant a l’oportú de fer 
aquesta exposició per part de Ximo Corbí o no. Ja que teníem dos setmanes per a d'açò, i hui era per a 
realitzar la votació. Com que es decideix que no era el lloc ni el moment per fer-ho, Ximo Corbí abandona 
voluntàriament l’assemblea abans de la votació. 

Realitzem la votació:

• Vots a favor 14
• Vots en contra 0
• Abstencions 0     

(Després de revisar els vocals i suplents que varen assistir al consell, hi ha dos vots que no es poden 
comptabilitzar per no estar oficialment registrats al consell com a vocal/suplent) 
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S’aproven els criteris nous per a les bases de la pròxima ajuda de l’ajuntament als clubs de Cocentaina.
3. Precs i preguntes.

Patrícia Gilabert.- pren la paraula per a llegir un escrit de part del Soca Run Club d’Esports de Muntanya:

‘‘Respecte als criteris de valoració nous per a la concessió de les ajudes, volem dir el següent:

Nosaltres, el SOCA-RUN, no tenim despeses d’arbitratge, perquè la forma de competir del nostre esport  
és diferent, i no cal explicar-la. No disposem d’esport base, ja que no disposem d'instal·lacions per a la pràctica 
de l’atletisme i el trail running en menors, pràcticament ni existeix. Però entenem que els arbitratges  i el foment 
de l’esport  des  d’edats  primerenques  són fonamentals  per  a  una correcta  gestió  de  les  emocions  i  per  a  
fomentar hàbits de vida saludables, per això hem votat a favor.

No participem en lligues federades, però des de novembre hem participat en més de 120 curses de totes 
les distàncies, al llarg de tota la geografia alacantina, valenciana i espanyola, i  s’havem deixat solament en 
inscripcions més de 2.500 euros, que es diu prompte.

Tampoc participem en competicions regulars,  perquè la nostra forma de competició són les diferents  
curses en les que podem inscriu-res i córrer. 

Però entenem que la regularitat  en l’esport  i  la competició federada és important  per al  creixement i  
evolució dels esportistes, i de l’esport. Per això hem votat a favor.

També volem dir que la manera en la que hem de justificar les despeses per a la subvenció tampoc ens  
és gens favorable, perquè les inscripcions en les curses es fa de manera individual a través d’una plataforma 
web d’inscripció, i costejant de manera individual l’import de la mateixa. És a dir, t’inscrius individualment, amb el  
nom de l’equip com a Soca-run i has de pagar amb la teua targeta de crèdit, perquè som un club esportiu sense  
ànim de lucre, i tindre una targeta per a fer inscripcions, pensem que és innecessària. Ens trenquem el cap per a 
que algun organitzador ens emeta una factura i li paguem les inscripcions des de el club, d’una manera conjunta 
per a poder beneficiar a tots els membres.

Sense anar més lluny, a més de ser el club esportiu que menys diners rep, enguany, ens han denegat la 
mateixa precisament per la dificultat de justificar tot allò que invertim en la pràctica del nostre esport, i com hem 
referenciat abans, en 5 escassos mesos en època post-covid, s’havem deixat ja aproximadament uns 2.500 
euros.

Però per altra banda, cal dir que ens sentim afortunats pel respecte i recolzament que sempre hem tingut  
des de l'àrea d’esports de l’ajuntament, amb el seu coordinador esportiu Iván i els regidors que han estat al 
capdavant.

Portem el nom del Soca-run i de Cocentaina per tot arreu, i som conscients de que la pràctica del nostre 
deport es pràcticament incompatible amb les bases per a valorar les ajudes. Però així i tot, per damunt de tot  
està l’esport, i nosaltres el recolzem com a part d’una vida saludable, d’integració, de superació personal i del  
creixement com a persona en esta societat cada vegada més sedentària.

Açò no és una queixa, és simplement una reflexió, i sols volem que conste en acta.’’

Octavio.-  comenta que estem oberts  a treballar  amb tots  els  clubs,  per  poder  fomentar  qualsevol  tipus de 
propostes, i podem realitzar, per exemple, convenis de col·laboració per a poder dur a terme projectes esportius  
conjunts,  i  que d’alguna forma, se’n isquen un poc d’aquests  criteris  de competició ordinari  dels calendaris  
esportius.

Hipolit Cerdà.- com a representant del Centre Excursionista Contestà, comenta que pot llegir paraula per paraula 
la carta del Soca Run, perquè també són un club que fomenta l’esport i  la salut,  i  que deixen de banda la  
competició. No obstant, també hem votat a favor dels nous criteris, per solidaritat amb els clubs que tenen tantes 
despeses per la competició regular federada.  
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I no havent més assumptes a tractar, finalitza l’assemblea a les 20:20 hores, dels quals, com a secretari, que ho 
confirme, estenc i signe aquesta acta electrònicament.                                        
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